
 

 

 Rosmus Skole – Rosmus Børnehus 
Forældrevalgte Børnehus: Sophie S Kristensen, Dennis L Møller, Christina S H Nielsen 
Forældrevalgte skole: Niels Arentzen, Robert B. Andersen, Karen Bech-Pedersen, Troels Øvle 

Kristensen. 
Gæst Morten Bue Willesen 
Medarbejderrep. Birthe Grauballe, Mathilde Hedegaard, Laura Josefine Møller 
Elevrep. Agge 8B og Magne 9B/Malek 9A 
Ledere Lars Robdrup, Ole Bønke,  

Møde i Fællesbestyrelsen  
05.11.2024 kl. 18-20 

Fraværende/afbud: Sophie, Troels, Mathilde, Karen, elevråd, Laura (bortset fra 10 minutter pkt. 7) 
 

1. 
18:00 

Informationer 
Dialogmøde skoler 12/11. Indtil videre deltager Birthe, Lars 
Ungeprofilundersøgelse i 7.-9. kl. Særlig indsats i Syddjurs mhp at mindste de unges 
forbrug af rusmidler 
Forespørgsel om dialog med bestyrelsen – Lars inviterer til næste møde. 
Willumfonden doneret ½ mio kr. til sansehave og udstyr til undersøgelser i naturen. 
Skolens grønnegård bliver indrettet til at også børnene fra Børnehuset kan bruge de nye 
faciliteter.  
 

2. 
18:10 

Ny daglig leder ansat i børnehuset 
Orientering 
Merete Horn ansat pr. 01-12-2024. 
Vi har haft en intensiv proces med to runder samtaler. 
Merete har stor erfaring med ledelse af dagtilbud. Hun er 52 år og bor i Skødstrup. 
Hun har både en master- og en diplomuddannelse i ledelse. 
Vi glæder os i ledelsen til at få Meretes kompetencer i spil. 
 
I november måned tager Birgitte, Camilla og Gitte et ekstra ansvar for dagligdagen, ligesom 
jeg vil være tættere på hverdagen og de ting, der opstår. 
Husk juletraditionen med uddelingen af pebernødder og kaffe om morgenen den 1/12. 
 

3. 
18:20 

Legeplads børnehuset 
Orientering om projektet. 
Børnehuset lægger kr. 250.000 i renoveringen og ejendomsteamet kr. 100.000.  
Projektet er i udbud om et øjeblik og tilbud kommer ind inden jul. Herefter vælger vi det 
bedste. 
Områderne blev drøftet. Kommunen har udvalgt 7-8 firmaer, der forventes at byde ind med 
projekter/forslag. 
Drøftelse af faldulykker i Børnehuset – det er sjældent, at der er problemer eller behov for 
ambulance/faldulykker. Lars undersøger omfanget af hændelser til drøftelsepå næste 
møde. 
Område 1 – legeområde klatrestativ med rutsjebaner 
Krav til området: 

- Etablering af nyt klatrestativ med klatreudfordringer for børn i alderen fra 2,5 år 
- Der skal indtænkes forskellige klatreudfordringer og koldbøttestænger 

I forbindelse med nedtagning af det eksisterende klatrestativ ønsker vi at rutsjebanerne 
bliver genbrugt. Den store rutsjebane kan monteres på klatrestativet i område 5. 
Område 2 – grusbelagt cykelbane 
Krav til området: 

- Cykelbanen skal gøres mere attraktiv og udfordrende at cykle på 
- Etablering af udfordringer på banen f.eks. niveauforskelle/bakker 



 

 

- Der skal indtænkes mulighed for anden leg evt. hobbithuler/rør i bakkerne til at 
kravle igennem 

Område 3 – sandkasse mellem træer ved siden af cykelbanen 
Krav til området: 

- Etablering af legehus i niveau med sandkassen 
Område 4 – legeområde ved siden af cykelbanen 
Krav til området: 

- Etablering af sansebane 
- Der skal være indtænkt løsninger som stimulerer børnenes taktilsans f.eks. 

overflader med forskellige teksturer der kan betrædes eller røres ved og evt. noget 
med vand 

Område 5 – legeområde med klatrestativ og gynger ud mod hallen 
Krav til området: 

- Montering af rutsjebane på klatrestativ (genbruges fra nedtagning i område 1) 
- Udvidelse af legeområdet med et klatrelegehus og faldsand 
- Etablering af kant rundt om sandkassen 
- Etablering af 2 legehuse i niveau med sandkassen 

Område 6 – skov 
- Etablering af klatreudfordring imellem træerne som ikke kræver faldunderlag. Det 

kunne være et edderkoppenet eller lignende 
 

 
 
Drøftelse omkring projektet og tilpasse udfordringer for alle. Følges op næste gang. 



 

 

4. 
18:40 

Bestyrelsens nyhedsbrev 
Gruppedrøftelse i henholdsvis skole og dagtilbud om relevante emner til nyhedsbrevet. 
Børnehuset: 

- Legeplads renovering  
- Præsentation af ny leder  
- Sanseområde 
- Hjælp til anlæg af fliseområde 
- Præsentation af best. rep. 

Skolen: 
- Lejrskole -skolerejser 
- Projekt om rusmidler -  
- Willumfonden 
- Oplæg fra SSP og politi: 
- Knallertkultur og trafiksikkerhed 
- Kys og kør – besøg af bestyrelsen 
- Præsentation af bestyrelsen 

Robert og Lars skriver på udspil. 

5. 
19:30 

Skoleudviklingssamtalen 
Orientering 
Der er udarbejdet bud på et referat. Læses på mødet. 
Bestyrelsen skal godkende endeligt referat, der lægges på hjemmeside og udsendes til 
byrådet. 
Robert deltog fra bestyrelsen  
Der blev udleveret referat af samtalen og besluttet den endelige version til skolens 
hjemmeside. 
 

6.  
19:50 

Trafik 
Opfølgning på relevante spørgsmål mm. 
 
Der er aftalt uddeling af boller v/bestyrelsen en morgen – tirsdag den 19/11 fra 06.30 – 
08.00 -  og ”Kys og Kør”. 
Niels, Robert og Christina kommer og laver bål. Lars sørger for boller.  
 
Der blev drøftet ”hullerne” i vejen ved indskolingen. Niels lapper ved lejlighed. 
Lys ved at blive etableret ved kryds mellem Bispemosevej og Fiskegårdevej. 
Lars undersøger muligheder for oplæg til udskolingen om sikker trafik. 
   

7. 

19:56 
Kalender og indhold kommende møder 
Næste møder 
Laura arbejder i klubben tirsdage aftener og beder derfor bestyrelsen om at flytte nogle af 
møderne fra tirsdage. Det aftales at Lars rykker møderne, så dagene ”ruller”. 
 
De kommende møder blev fastlagt til tirsdage i tidsrummet fra 18.00-20.00. 
Tirsdag 10/12 kl. 18-21 inkl. julehygge 
Tirsdag 28/1 kl. 18-20 FLYTTES TIL mandag 27/1 
Tirsdag 4/3 kl. 18-20  
Tirsdag 22/4 kl. 18-20 FLYTTES TIL torsdag 24/4 
Tirsdag 3/6 kl. 18-20 FLYTTES TIL mandag 2/6 
Indhold kommende møder: 
Bestyrelsens arbejdsform og fokusområder den næste tid 
Konfirmandundervisningen og dens organisering – henvendelse fra forældre 
Mulighed for mad fra boden til børnehuset en gang i mellem. 
Legeplads og skoven Børnehuset. 
Emner deltagelse forældremøder (fravær). 



 

 

8. 
19:58 

 

Evt. 
Der kommer revideret mødeplan for årets bestyrelsesmøder. Er opdateret – se ovenfor og 
invitation i kalenderen. 
CEPOS. Resultaterne fra årets prøver er nu justeret for undervisningseffekten. Vi ligger ”på 
niveau”. Vores fokus fremadrettet er på de skriftlige prøver og at sikre at alle består. 
 

 


